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Plats: Hos Bengt Unell 

Närvarande: Gillis Andersson, Per Johnsson, Gunnar Gustavsson, Göran Bengtsson, Carina 

Sunnerås Börjesson, Bengt Unell, Bert Dahlgren, Björn Alfredsson och Mikael Jörgner. Alla i 

styrelsen var närvarande. 

 

 
1. Ordföranden Gillis Andersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

2. Dagordningen presenterades, det gjordes en ändring och vi la till paragraf 5.b för 

Framtidsgruppen .  

 

3. Carina gick igenom föregående mötesprotokoll. 

  

4. Göran Bengtsson gick igenom den ekonomiska redovisningen. 

 

5. Per gick igenom Arrendeförhandlingarna. En överklagan är skickad till 

arrendenämnden. Vi har även lämnat in ett yttrande.  

 

5.b. Deltagarna i Framtidsgruppen gick igenom enkät svaren. Vi beslutade att gå vidare  

       på dessa. 

 

6. Vi beslutade att dra ner på Tipspromenaderna från 3 till 2 gånger i veckan. Vinsterna 

kommer att fördelas på: 2 vinster på rätta rader, 3 lottade vinster och 1 vinst på 

skiljefråga. Resultaten kommer att sättas upp på Tempo, Kustpärlan Glass & Café och 

Facebook. 

 

7. Förslag på aktiviteter 2019, vi går vidare och kollar Beachparty, Grillkvällar med 

kock, Aktiviteter vid förbandsstugan och Dartmästerskap. Aktivitetsgruppen kollar 

Beachparty och Grillkväll. Förbandsgruppen kollar aktiviteter vid förbandsstugan och 

Dartmästerskap. 

 

8. Mikael har kollat med kommunen angående Lekplatsen. De ville att han skulle ta 

kontakt igen efter nyår igen. 

 

9. Putsningen vid grunden på förbandsstugan är ej klar. Gruppen för förbandsstugan ska 

ta fram statistik för sommaren 2018 och utvärdera vilka behandlingar som görs och vad 

man söker för, detta för att kunna förbättra och eventuellt utöka verksamheten. Vi 

pratade även om tillgängligheten för hjärtstartaren och kompetensen att använda den 

och eventuellt ha någon utbildning i detta. Björn fick i uppgift att registrera att vi har 

hjärtstartare på registret på internet för de platser hjärtstartare finns. Vi beslutade att 

lägga in på vår hemsida om vad vi erbjuder för hjälp i förbandsstugan.  

 

 

10. Övriga frågor:    

 

• Vi pratade om att öka årsavgiften. Vi tog fram två förslag: från 100 kr till 150 

kr och från 100 kr till 200 kr. Som underlag är mer aktiviteter för 2019 och 
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arbetet med arrendeförhandlingarna. Vi kommer att diskutera vidare på detta 

inför budget 2019. 

• Vi pratade om att få fram mer information och vara mer aktiva på vår 

facebooksida och hemsida. Björn fick i uppgift att kolla över vår hemsida 

modernisera den. 

 

 Nästa möte hålls den 14/4 i båthamnens klubbstuga kl. 10.00 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet:   Justeras: 

 

 

 

 

…………………………..   ……………………………. 

 Carina Sunnerås Börjesson  Gillis Andersson 

 


